
1 

 

Z Á P I S 

z 10. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 25. 1. 2024 

od 9 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 

Primátor hl. m. Prahy doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. jménem zaměstnanců úřadu 

popřál k 40. narozeninám Ing. Martinu Kubelkovi, Ph.D., řediteli Magistrátu hl. m. Prahy, 

které oslavil v lednu. Poděkoval mu za práci, kterou pro hlavní město Prahu vykonává. 

Primátorem hl. m. Prahy mu byla předána investiční mince, kniha s gratulacemi od 

jednotlivých odborů MHMP a městských organizací a institucí, jejichž zřizovatelem je 

hlavní město Praha. S gratulací vystoupila také zástupkyně dětské skupiny Magistrátu 

HMP a děti poté předali vyrobené přání ve formě obrazu. 

Ing. Martin Kubelka, Ph.D., ředitel Magistrátu hl. m. Prahy poté vystoupil a za všechna 

přání poděkoval. 

 

Primátor hl. m. Prahy přítomné požádal, aby povstali a minutou ticha uctili památku obětí 

tragické události, ke které došlo dne 21. 12. 2023 na Filozofické fakultě UK v Praze. 

 

 

Dle prezence bylo přítomno: 

    63 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy  

         (z toho 2 poslanci PS PČR) 

    33 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

         Ing. Martin Kubelka, Ph.D. – ředitel MHMP 

      4 zástupci ředitele MHMP 

                              31 ředitelů odborů MHMP  

                                                   19 ředitelů organizací HMP 

                  5 poslanců PS PČR 

                     (současně i 2 členové ZHMP) 

                  4 hosté 

               12 zástupců tisku 

 

CELKEM přítomných: 170 osob 

 

 

OMLUVENI: 

 

Mgr. Zuzana Freitas Lopesová – od 9 do 10,30 

hodin 

 

Ing. Gabriela Lněničková, MBA – od 9 do 12,30 

hodin 
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Jiří Brůžek – od 11 do 12 hodin 

 

doc. Ing. arch. Petr Hlaváček – od 9 do 9,45 

hodin, od 11,30 do 12,30 hodin a od 14,30 do 

15,30 hodin 

 

David Procházka – od 23 hodin 

 

MUDr. Zdeněk Hřib – od 9,30 do 11 hodin 

 

Mgr. Jiří Knitl 

 

Mgr. Jakub Lepš, M.A. – od 14 do 15 hodin 

 

Ing. Gabriela Lněničková, MBA – od 9 do 12,30 

hodin 

 

Stanislav Nekolný, MBA – od 9 do 11 hodin 

 

David Procházka – od 23 hodin  

 

Mgr. Lenka Vedralová – od 13,30 do 14,30 

hodin 

 

Mgr. Kristýna Drápalová 

 

Ing. Mariana Čapková, MBA – od 16 do 17,30 

hodin 

 

JUDr. Radmila Kleslová – od 20 hodin do konce 

jednání 

 

Mgr. Jan Čižinský – od 14,30 do 16 hodin 

 

Mgr. Zdeněk Zajíček – od 12,30 do 15 hodin 

 

 

Připojeni videokonferenčně: 

 

Mgr. Jakub Lepš, M.A.  

 

Mgr. Adam Zábranský 
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10. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil primátor hl. m. Prahy v 9,05 hodin.   

 

  Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo 

tedy schopno se usnášet. 

        Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se 

zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím 

řádem Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a 

připomněl, především občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto 

jednání opět přenáší na internetové stránky www.praha.eu. 

 

          Ověřením zápisu byli pověřeni Mgr. Martin Hrubčík, MBA a Magdalena 

Valdmanová. 

 

Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              

1. předseda Mgr. Jan Chabr 

2. člen  Ing. Ondřej Prokop 

3. člen  Mgr. Ing. Jaromír Beránek 

4. člen  Mgr. et Mgr. Vladan Brož 

5. člen  Ing. arch. Zuzana Hamanová 

6. člen  Dr.-Ing. Milan Urban 

7. člen  JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – zástupce ředitele pro Sekci průřezových 

činností  

 

tajemníkem výboru: JUDr. Adrián Radošínský, vedoucí oddělení veřejného práva a 

legislativy odboru LEG MHMP                                    

 

PRO: 49     PROTI: 0 ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 

 

Předsedající primátor hl. m. Prahy informoval, že Rada HMP na svém zasedání 

v pondělí dne 15. ledna stanovila „Návrh programu jednání 10. zasedání Zastupitelstva“, 

který členové ZHMP obdrželi e-mailem, a který byl zveřejněn se svoláním tohoto jednání 

ZHMP způsobem stanoveným příslušnými ustanoveními zákona o hlavním městu Praze. 

Dále primátor hl. m. Prahy uvedl, že Rada HMP na svém zasedání tento týden 

doplnila původní návrh programu o další materiály k projednání. Upravenou, Radou 

schválenou verzi návrhu programu obdrželi členové ZHMP e-mailem. Doplněné tisky byly 

následně zpřístupněny občanům. 

 

Primátor hl. m. Prahy uvedl, že na toto jednání předkládá doplněný tisk, a to bod č. 

1, tisk Z-12008 „k plnění usnesení ZHMP č. 9/7 ze dne 14.12. 2023“.  

Druhým doplněným tiskem, který předkládal, byl bod č. 52, tisk Z-11993 „k návrhu na 

stanovení výše měsíční odměny za výkon funkce neuvolněným členům Zastupitelstva hl. 

m. Prahy“ 

 

K dozařazeným tiskům vystoupili tito členové Rady HMP: I. náměstek primátora Hřib, 

náměstek primátora Pospíšil, náměstkyně primátora Udženija, radní Kovářík, radní Mazur, 

radní Zábranský, primátor hl. m. Prahy 

 

http://www.praha.eu/
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V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito občané HMP: Kristýna Kadlečková, 

Valerie Bromová 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: Zelenka, Nacher, 

předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, náměstkyně primátora Udženija, radní 

Klecanda, Čižinský, radní Mazur, předseda výboru finančního ZHMP Brož, Urban, 

předseda výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP Seidl, předseda 

výboru pro technickou infrastrukturu a vybavenost ZHMP Mahrik 

 

Přestávka 20 minut do 10,30 hodin, následně byla prodloužena do 10,38 hodin, poté do 

10,48 hodin a poté ještě do 10,58 hodin 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Zelenky - zařadit tisk Z – 12037 “K dotačnímu programu 

na zajištění podpůrných pedagogických profesí pro veřejné a církevní mateřské a základní 

školy na území hl. m. Prahy “ jako poslední bod radního Klecandy 

PRO: 24   PROTI: 0  ZDR. 24 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera - zařadit tisk Z – 12038 “Ke změnám zákona o 

obcích“ jako poslední bod radního Zábranského 

PRO: 27   PROTI: 0  ZDR. 28 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru kontrolního ZHMP Prokopa – zařadit bod „Linka 

důvěry“ jako první bod náměstkyně primátora Udženija 

PRO: 26  PROTI: 0  ZDR. 29 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu radního Mazura – zařadit tisk Z – 12014 „k návrhu na poskytnutí 

neinvestiční účelové individuální dotace na zajištění provozu Pražského inovačního 

institutu, z. ú. v roce 2024“ jako první bod radního Mazura 

PRO: 41  PROTI: 17 ZDR.  0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru kontrolního ZHMP Prokopa – zařadit bod „Jednací 

řád Zastupitelstva hl. m. Prahy“ jako první bod primátora HMP 

PRO: 28  PROTI: 0 ZDR. 29 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 

PRO: 56 PROTI: 0 ZDR. 1 

Bylo přijato. 

 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 
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Řízení schůze převzal náměstek primátora Hlaváček. 

    1 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k plnění usnesení ZHMP č. 9/7 ze dne 14.12. 2023 

 

  

   TISK:        Z - 12008 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  34        PROTI:  7        ZDRŽEL SE:  9   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/1 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro správu majetku ZHMP 

Benkovič, Nacher, Urban, předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, 

předseda výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu 

ZHMP Wolf, předseda výboru pro technickou infrastrukturu a vybavenost ZHMP Mahrik, 

předseda výboru pro energetiku ZHMP Chabr, předseda výboru pro dotační vztahy a 

vztahy k městským částem ZHMP Bílek, primátor hl. m. Prahy, předsedkyně výboru pro 

strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga. V rámci 

diskuse vystoupil Ing. Martin Kubelka, Ph.D. – ředitel Magistrátu hl. m. Prahy. Dále 

v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nepil, Čižinský 

 

Pozměňovací návrh člena ZHMP Nepila – navrhl nový text usnesení ve znění:  

„ZHMP  

ukládá Radě HMP  

1) zrušit Pražské společenství obnovitelné energie 

2) veškeré aktivity a činnosti Pražského společenství obnovitelné energie převést do 

Technologií hlavního města Prahy, a. s. 

Termín: do 31. 5. 2024“ 

Pro: 15 Proti: 12 Zdr. 24 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 

    2 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

k rozhodnutí o spojení Dopravního systému linky I.D a Automatizace linky C pražského metra 

a úpravě rozpočtu vlastního hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11944 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hřib. Dále vystoupil Ing. Jiří Hrnčíř – projektový 

manažer, Dopravní podnik hl. m. Prahy, a.s. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, 

Nekolný, I. náměstek primátora Hřib, Nacher, Vodrážka, předseda výboru pro dopravu 

ZHMP Sedeke, Urban, Scheinherr 

 

 

 

Primátor hl. m. Prahy zahájil bod: „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP. 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Hlaváček. 

 

                             

                 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 

 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

 

Po ukončení bodu byl zahájen bod „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“. 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

 

                             

                 

 

Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  

 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Hlaváček. 

    2 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

k rozhodnutí o spojení Dopravního systému linky I.D a Automatizace linky C pražského metra 

a úpravě rozpočtu vlastního hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11944 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:  4        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/2 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nekolný, I. náměstek primátora Hřib, 

předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Brůžek, předseda výboru pro dopravu 

ZHMP Sedeke, Kleslová, Urban, radní Kovářík, Vedralová, Nepil, předseda výboru pro 

zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP Beránek, Scheinherr, předseda výboru kontrolního 

ZHMP Prokop, Lněničková, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským 

částem ZHMP Bílek, Zelenka. V rámci diskuse vystoupil Ing. Petr Witowski, generální 

ředitel Dopravního podniku hl. m. Prahy, a.s., předseda výboru pro energetiku ZHMP 

Chabr, předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík 

 

Přestávka 30 minut 

 

Po ukončení přestávky převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nepil, I. náměstek primátora Hřib, 

Scheinherr 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Nepila - doplnit bod IV. do původního textu usnesení ve 

znění:  

„za podmínky zajištění nezávislého monitoringu v průběhu výběrového řízení nezávislou 

renomovanou třetí stranou“. 

Pro: 18 Proti: 0 Zdr. 30 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu I. náměstka primátora Hřiba - doplnit bod IV. do původního textu 

usnesení ve znění: „ZHMP doporučuje zajištění nezávislého monitoringu průběhu 

výběrového řízení renomovanou třetí stranou“ 

Pro: 44 Proti: 0 Zdr. 3 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Vodrážky - doplnit nový bod do původního textu 

usnesení ve znění: „ZHMP ukládá radnímu Kováříkovi zpracovat dlouhodobý plán 

financování Dopravního podniku hlavního města Prahy, a.s.“ 

Termín: 30. 9. 2024 

Pro: 55 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    3 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

k aktuálnímu stavu veřejné zakázky „Provozní úsek I.D metra v Praze - úsek (Olbrachtova) - 

Nové Dvory - stavební část“ 

 

  

   TISK:        Z – 12024 

 

   KONEČNÉ HLASOVÁNÍ:                         PRO:  36        PROTI:  2        ZDRŽEL SE:  3   

   (jednalo se o informační tisk bez návrhu usnesení) 

 

   VZATO NA VĚDOMÍ 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hřib. Také vystoupil Ing. Petr Witowski, generální 

ředitel Dopravního podniku hl. m. Prahy, a.s. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, I. 

náměstek primátora Hřib, Kleslová, Nepil, Scheinherr, Nacher, Hušbauer, předseda výboru 

pro správu majetku ZHMP Benkovič, předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský 

rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, Hrubčík, Urban, předseda výboru pro 

energetiku ZHMP Chabr, Vedralová, předseda výboru pro strategické investice ZHMP 

Portlík, Kordová Marvanová, Plesníková 

 

Procedurální návrh předsedy výboru pro energetiku ZHMP Chabra na prodloužení jednání 

i po 19. hodině 

Pro: 41 Proti: 9 Zdr. 4 

Bylo přijato. 
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Hlasování o návrhu předsedy výboru kontrolního ZHMP Prokopa  - předložil komplexní 

návrh textu usnesení ve znění:  

„Zastupitelstvo HMP  

I. konstatuje, že průběh zadávacího řízení druhé etapy metra D vyvolává značné 

pochybnosti z hlediska celkové důvěryhodnosti postupu Dopravního podniku HMP  

od počátku, tj. od výběru složení hodnotící komise až po vyloučení ekonomicky 

nejvýhodnější nabídky a výběru o 2,2 miliardy Kč dražší nabídky, a vyvolává pochybnosti, 

zda zakázka proběhla řádně a transparentně, což potvrzuje řada nezodpovězených otázek“ 

„II. vyzývá 

1.odpovědného náměstka primátora pro dopravu MUDr. Zdeňka Hřiba  

a předsedu dozorčí rady Dopravního podniku HMP, aby nechal bezodkladně posoudit celý 

průběh zadávacího řízení, včetně jmen členů hodnotící komise, jejich případných střetů 

zájmů, propojení s osobami zapletenými do tzv. kauzy Dozimetr a vliv na jejich roční 

působení v hodnotící komisi a dále včetně toho, že v zadávacím řízení nebyla vybrána 

ekonomicky nejvýhodnější nabídka, a to ve spolupráci s obecně uznávanými 

protikorupčními organizacemi například Transparency International či Rekonstrukce státu 

a stejně tak, aby došlo k posouzení možnosti vysvětlit nejvýhodnější nabídku a zabránit tak 

ztrátě 2,2 miliard Kč. 

2. náměstka Zdeňka Hřiba, jako předsedu dozorčí rady Dopravního podniku HMP, aby za 

tím účelem zajistil předání veškerých dokumentů, na základě kterých ke zmíněnému 

postupu v zadávacím řízení došlo, tedy zejména stanoviska a posudky (Rowan Legal, 

Císař, Češka Smutný, Metroprojekt, IDS, znalecký posudek Ing. Šimáčka a další) 

„III. ukládá I. náměstkovi primátora MUDr. Zdeňkovi Hřibovi předložit závěry tohoto 

šetření Zastupitelstvu HMP“ 

Pro: 17 Proti: 2 Zdr. 28 

Nebylo přijato. 

 

K hlasování o tisku jako celku vystoupil člen ZHMP Scheinherr. Reagoval předseda 

návrhového výboru Chabr a poté ještě JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – zástupce ředitele 

MHMP pro sekci průřezových činností. 

 

V průběhu projednávání bodu přezval řízení schůze náměstek primátora Hlaváček, poté 

převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy, opět převzal řízení schůze náměstek primátora 

Hlaváček a zpět převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

    4 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

k aktuálnímu stavu Libeňského mostu  

 

  

   TISK:        Z – 12026 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                      PRO: 36         PROTI:   4       ZDRŽEL SE: 16    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/3 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hřib.  

 

V diskusi vystoupili: Mgr. Jozef Sinčák, MBA – předseda představenstva Technické 

správy komunikací hl. m. Prahy, a.s., Radomír Nepil – zastupující starostu MČ Praha 8 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Scheinherr, Nepil, předseda výboru pro dopravu 

ZHMP Sedeke, Nacher. V rámci diskuse vystoupil prof. Ing. Jan L. Vítek, CSc., FEng. – 

expert na betonové konstrukce ve společnosti Metrostav, a.s. Dále v diskusi vystoupili tito 

členové ZHMP: Čižinský, Portlík, Scheinherr, předseda výboru kontrolního ZHMP 

Prokop, předseda výboru pro bezpečnost a pro prevenci kriminality ZHMP Ptáček, 

předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, Kleslová, Urban, Slabihoudek, 

předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP Bílek, Kaštovský, 

předseda výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu 

ZHMP Wolf, předseda výboru finančního ZHMP Brož, Zelenka, Zeman, Třeštíková, 

předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek, náměstek primátora Hlaváček 

 

Přestávka 15 minut, následně byla prodloužena ještě o 5 minut 

 

Procedurální návrh předsedy výboru pro strategické investice ZHMP Portlíka na 

znovuotevření diskuse 

Pro: 45 Proti: 0 Zdr. 6 

Bylo přijato. 

 

Ve znovuotevřené diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nepil, Nacher, Zelenka, Čižinský 

 

Přestávka 10 minut 

 

Po ukončení přestávky předsedající primátor hl. m. Prahy ukončil diskusi. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nepila ve znění: 

„ZHMP ukládá Radě HMP obnovit funkci technické rady jakožto poradního orgánu Rady 

hl. m. Prahy, který bude složen ze zástupců odborné obce“ 

Pro: 22 Proti: 6 Zdr. 23 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nepila ve znění:  

„ZHMP ukládá Radě HMP prověřit, zda současný rozsah zakázky „rekonstrukce soumostí 

Libeňský most, Praha 7 a 8“, i nadále odpovídá původním podmínkám zadávacího řízení a 

je tedy v souladu se zákonem o zadávání veřejných zakázek“ 

Pro: 53 Proti: 0 Zdr. 8 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nepila ve znění: 

„ZHMP ukládá Radě HMP vyžádat si u odboru územního rozvoje Magistrátu hl. m. prahy 

posouzení, zda je třetí verze dopravně architektonické studie pana architekta Teje v 

souladu s platným územním plánem“ 

Pro: 18 Proti: 9 Zdr. 28 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Nepila ve znění:  

„ZHMP ukládá Radě HMP informovat ZHMP o plnění přijatého bodu I.1.1. tohoto 

usnesení“ 

Pro: 48 Proti: 0 Zdr. 9 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nepila ve znění: 

„ZHMP vyjadřuje důvěru Adamu Scheinherrovi v setrvání a působení v dozorčí radě TSK 

hl. m. Prahy a. s.“ 

Pro: 23 Proti: 24 Zdr. 5 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Zelenky ve znění: 

„ZHMP ukládá Radě HMP zajištění preference náhradní MHD v úseku Libeňského mostu 

mezi Prahou 8 a 7“ 

Pro: 40 Proti: 1 Zdr. 8 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera ve znění:  

„ZHMP ukládá Radě HMP přejmenovat akci „rekonstrukce soumostí Libeňský most, 

Praha 7 a 8“ na nový název „stavba soumostí Libeňský most, Praha 7 a 8“, a to v 

dokumentech a materiálech MHMP, aby to odpovídalo skutečnému stavu resp. postupu 

Pro: 33 Proti: 10 Zdr. 15 

Bylo přijato. 

    

Usnesení bylo přijato. 

 

    5 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP – Z 3803 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 29) 

 

  

   TISK:        Z – 11419 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   52       PROTI:  0     ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/4 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    6 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k zamítnutí návrhů změn ÚP – Z 2979, Z 3028 (fáze "návrh", vlna 09) 

 

  

   TISK:        Z – 11797 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/5 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    7 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3798 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 30) 

 

  

   TISK:        Z – 11840 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 52         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/6 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    8 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení AZUR HMP č. 8 (fáze „podnět“, samostatně pořizovaná) 

 

  

   TISK:        Z – 11889 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   37       PROTI:  6        ZDRŽEL SE: 2   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/7 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nekolný, Nepil, náměstek primátora Hlaváček, 

radní Kovářík, Hrubčík, předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek, předseda výboru 

finančního ZHMP Brož, předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, Urban, 

předseda výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu 

ZHMP Wolf 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    9 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3027 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 09) 

 

  

   TISK:        Z – 11916 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/8 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   10 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na ukončení pořizování změny ÚP – Z 3511 (fáze "návrh", vlna 27) 

 

  

   TISK:        Z – 11941 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:  0      ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/9 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Nachera – předřadit bod č. 26, tisk Z – 12014 radního 

Mazura „k návrhu na poskytnutí neinvestiční účelové individuální dotace na zajištění 

provozu Pražského inovačního institutu, z. ú. v roce 2024” a projednat ho po posledním 

tisku náměstka primátora Hlaváčka 

Pro: 23 Proti: 3 Zdr. 18 

Nebylo přijato. 
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   11 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu běžných výdajů odboru OCP MHMP v kapitole 02 - Městská 

infrastruktura na rok 2024 a poskytnutí účelové neinvestiční dotace pro MČ Praha 16 a MČ 

Praha 20 na provozování sběrného dvora 

 

  

   TISK:        Z – 11924 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/10 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   12 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. hl. 

m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů 

 

  

   TISK:        Z – 11953 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 2    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/11 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Kovářík, Nepil, náměstkyně primátora 

Komrsková, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP 

Bílek, Tylová, předsedkyně výboru pro životní prostředí, veřejný prostor a pohřebnictví 

ZHMP Kubesa 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   13 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na uzavření dodatku ke smlouvě o poskytnutí individuální účelové neinvestiční 

dotace s organizací Pražský Majdan, z.s. 

 

  

   TISK:        Z – 12006 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  41        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/12 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Hroza, Nerušil, náměstek primátora 

Pospíšil, předseda výboru pro rodinnou politiku a sociální oblast ZHMP Mareš, předseda 

výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič 

 

Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Pospíšil, který reagoval na diskusní 

příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   14 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na uzavření Smlouvy o vypořádání závazků s organizací Meteor pro Ukrajinu, z.ú. 

 

  

   TISK:        Z – 11897 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  41        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/13 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   15 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v roce 2024 v kap. 0581 a 0516 

 

  

   TISK:        Z – 11976 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/14 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   16 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy a k poskytnutí dotací hlavního 

města Prahy v působnosti odboru sociálních věcí Magistrátu hlavního města Prahy - 

Program v oblasti rodinné politiky pro rok 2024 

 

  

   TISK:        Z – 11899 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/15 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro rodinnou politiku a sociální oblast ZHMP Mareš 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   17 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

poskytnutí grantů formou dotace hlavního města Prahy pro rok 2024 v oblasti sociálních 

služeb na základě "Programu podpory registrovaných sociálních služeb poskytovaných 

občanům hlavního města Prahy pro rok 2024" a úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v 

roce 2024 

 

  

   TISK:        Z – 11968 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   51       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/16 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   18 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na poskytnutí grantů formou dotace hlavního města Prahy pro rok 2024 v oblasti 

sociálních služeb na základě "Programu podpory registrovaných sociálních služeb, 

poskytovaných občanům hlavního města Prahy pro rok 2024 – Doplňková síť“ 

 

  

   TISK:        Z – 11909 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/17 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   19 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na uzavření Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí účelové dotace č. 

DOT/61/04/015868/2023 s příjemcem dotace spolkem ÚAMK BIKROSCLUB ŘEPY, pobočný 

spolek 

 

  

   TISK:        Z – 11947 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/18 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   20 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na uzavření Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí účelové dotace č. 

DOT/61/04/015851/2023 s příjemcem dotace spolkem AC Sparta Praha - florbal, z. s. 

 

  

   TISK:        Z – 11954 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/19 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   21 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na uzavření Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí účelové dotace č. 

DOT/61/04/015858/2023 s příjemcem dotace, spolkem Softballový klub Joudrs Praha 

 

  

   TISK:        Z – 11948 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/20 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   22 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na uzavření Dodatku č 2 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí účelové dotace č. 

DOT/61/04/014341/2022 s příjemcem dotace spolkem TJ ABC Braník, z.s. 

 

  

   TISK:        Z – 11726 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/21 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   23 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky o školských obvodech základních škol 

 

  

   TISK:        Z – 11943 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:      PRO: 45         PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0    Zmatečné 

   Opakované HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:     PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/22 

Materiál uvedl radní Klecanda. 
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V diskusi vystoupil předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík 

 

Hlasování proběhlo k následujícímu pozměňovacímu návrhu, který předložil předseda 

výboru pro strategické investice ZHMP Portlík ve znění: 

 
 

 



20 

 

 

 

 
Pro: 51 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 



21 

 

 

   24 

 

radní Kovářík 

 

k Žádosti o změnu Pracovního plánu v rámci projektu UNICEF - pomoc uprchlíkům 

 

  

   TISK:        Z – 11727 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/23 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   25 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 a poskytnutí účelové 

investiční dotace MČ Praha-Běchovice na vrub kapitoly 1016 - rezerva na spolufinancování 

projektů EU/EHP z rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2024 

 

  

   TISK:        Z – 11590 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   48       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/24 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh radního Mazura na sloučení diskuse k bodům poř. č. 26 a 27 

Pro: 39 Proti: 7 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Hlaváček a opět 

převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

   26 

 

radní Mazur 

 

k návrhu na poskytnutí neinvestiční účelové individuální dotace na zajištění provozu 

Pražského inovačního institutu, z. ú. v roce 2024 

  

   TISK:        Z – 12014 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                      PRO: 33         PROTI:  14        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/25 

Materiály pod poř. č. 26 a 27 uvedl radní Mazur. 

 

Ve společné diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně výboru pro strategický a 

hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, předseda výboru 

kontrolního ZHMP Prokop, Nerušil, Urban, Nacher, Vedralová, Hušbauer, Kolář, předseda 

výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič, radní Mazur. V rámci diskuse vystoupil 

Tomáš Lapáček – ředitel Pražského inovačního institutu. Dále v diskusi vystoupil předseda 

výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP Seidl 

 

Pozměňovací návrh předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu 

podnikání a inovací ZHMP Rázgy – navrhla text usnesení ve znění: 

„ZHMP ukládá Radě hl. m. Prahy předložit seznam všech připravovaných a probíhajících 

projektů PII včetně způsobu financování a podílu hl. m. Prahy na financování“ 

Pro: 23 Proti: 0 Zdr. 6 

Nebylo přijato. 

 

Pozměňovací návrh předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu 

podnikání a inovací ZHMP Rázgy – navrhla text usnesení ve znění: 

„Zastupitelstvo hl. m. Prahy ukládá Radě hl. m. Prahy předložit seznam úspěšně 

dokončených projektů PII včetně průběhu jejich realizace a konkrétních výstupů“  

Pro: 26 Proti: 0 Zdr. 2 

Nebylo přijato. 

 

Pozměňovací návrh předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu 

podnikání a inovací ZHMP Rázgy – navrhla text usnesení ve znění: 

„ZHMP ukládá Radě hl. m. Prahy předložit zprávu o pracovní náplni jednotlivých 

interních i externích zaměstnanců včetně přehledu mzdových nákladů, zahrnující 

pravidelné i mimořádné odměny dle pracovních pozic za období od února 2020 do ledna 

2024“ 

Pro: 21 Proti: 1 Zdr. 3 

Nebylo přijato. 
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Pozměňovací návrh předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu 

podnikání a inovací ZHMP Rázgy – navrhla text usnesení ve znění: 

„Zastupitelstvo hl. m. Prahy ukládá Radě HMP předložit seznam všech externích 

dodavatelů PII včetně zprávy o jejich činnosti a přehledu finančních nákladů na jednotlivé 

dodavatele“ 

Pro: 15 Proti: 0 Zdr. 8 

Nebylo přijato. 

 

Pozměňovací návrh předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu 

podnikání a inovací ZHMP Rázgy – navrhla text usnesení ve znění: 

„ZHMP ukládá Radě HMP odvolat z funkce člena dozorčí rady Pražského inovačního 

institutu, z. ú. PhDr. Mgr. Víta Šimrala, Ph.D. et Ph.D., Jana Žáčka, Ing. Jakoba Hurrleho, 

Ph.D., Václava Hejnáka a Ing. Veroniku Kramaříkovou, MBA“ 

Pro: 15 Proti: 0 Zdr. 9 

Nebylo přijato. 

 

Pozměňovací návrh předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu 

podnikání a inovací ZHMP Rázgy – navrhla text usnesení ve znění: 

„ZHMP ukládá Radě HMP odvolat z funkce člena správní rady Pražského inovačního 

institutu, z. ú. Mgr. Ing. Jaromíra Beránka, MUDr. Pavla Smažíka, MUDr. Josefa Fontanu 

a pana Mgr. Ivo Denmarka“ 

Pro: 15 Proti: 0 Zdr. 8 

Nebylo přijato. 

 

Pozměňovací návrh předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu 

podnikání a inovací ZHMP Rázgy – navrhla text usnesení ve znění: 

„ZHMP ukládá Radě HMP informovat Zastupitelstvo hl. m. Prahy o činnosti Pražského 

inovačního institutu a jeho partnerů pravidelně každé čtvrtletí, resp. jednou za tři měsíce od 

přijetí tohoto usnesení“ 

Pro: 20 Proti: 1 Zdr. 5 

Nebylo přijato. 

 

Pozměňovací návrh předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu 

podnikání a inovací ZHMP Rázgy – navrhla text usnesení ve znění: 

„ukládá Radě HMP předložit seznam uzavřených smluv mezi hl. m. Prahou a Pražským 

inovačním institutem“ 

Pro: 23 Proti: 0 Zdr. 6 

Nebylo přijato. 

 

Pozměňovací návrh člena ZHMP Nepila – navrhl text usnesení ve znění: 

„ZHMP ukládá Radě HMP  

1.zrušit Pražský inovační institut, z. ú. 

2.převést veškeré činnosti pod Technologie hl. m. Prahy 

Termín: 30. 1. 2024“ 

Pro: 14 Proti: 3 Zdr. 7 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 



24 

 

 

   27 

 

radní Mazur 

 

k návrhu na uzavření Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí neinvestiční účelové 

individuální dotace DOT/53/03/002021/2023 ze dne 10. 7. 2023 a Dodatku č. 1 k 

Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí neinvestiční účelové individuální dotace 

DOT/53/03/002030/2023 ze dne 6. 11. 2023 

 

  

   TISK:        Z – 12018 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                       PRO:  35       PROTI:  12        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/26 

Usnesení bylo přijato. 

 

   28 

 

radní Mazur 

 

ke schválení Smlouvy o spolupráci při zajištění realizace projektu Kraje pro bezpečný internet 

 

  

   TISK:        Z – 11881 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  36        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/27 

Materiál uvedl radní Mazur. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 29 - 33 

Pro: 37 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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   29 

 

radní Zábranský 

 

k revokaci usnesení Zastupitelstva HMP č.16/26 ze dne 16.4.2020 k návrhu na majetkoprávní 

řešení - pozemek parc. č. 2692/70 k.ú. Stodůlky 

 

  

   TISK:        Z – 11606 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/28 

Materiály pod poř. č. 29 - 33 uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   30 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na využití zákonného předkupního práva ke stavbě bez čp/če na pozemku ve 

vlastnictví hlavního města Prahy v k. ú. Řepy, obec Praha 

 

  

   TISK:        Z – 12001 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/29 

Usnesení bylo přijato. 

 

   31 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o smlouvě budoucí darovací mezi společností YIT Stavo s.r.o. a 

hl. m. Prahou 

 

  

   TISK:        Z – 11869 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  37        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/30 

Usnesení bylo přijato. 

 

 



26 

 

 

   32 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. 

hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hl.m. Prahy ve znění pozdějších předpisů 

 

Odejmutí: 

Praha 1 (stabilní pisoáry v k.ú. Nové Město) 

 

  

   TISK:        Z – 11986 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   38       PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/31 

Usnesení bylo přijato. 

 

   33 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. 

hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů, 

svěření správy věci z vlastnictví hlavního města Prahy městské části Praha - Dubeč (pozemek 

v k.ú. Dubeč) a k návrhu změny zřizovací listiny příspěvkové organizace hlavního města 

Prahy Správa služeb hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 10912 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   39       PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/32 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 34 - 40 

Pro: 40 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 
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   34 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu směny pozemků v k.ú. Košíře mezi hl.m. Prahou a Porsche Immobilien Cz spol. s r.o. 

 

  

   TISK:        Z – 11945 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   37       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/33 

Materiály pod poř. č. 34 – 40 uvedl radní Zábranský. 

 

Ve společné diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Čižinský, radní Zábranský, předseda 

výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič, předseda výboru pro energetiku ZHMP 

Chabr, Nepil 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   35 

 

radní Zábranský 

 

návrh na úplatný převod pozemku parc.č. 254/10 v k.ú. Hloubětín 

 

  

   TISK:        Z – 11723 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/34 

Usnesení bylo přijato. 

 

   36 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod části pozemku parc.č. 235/2 o výměře 58 m2, k.ú. Újezd u 

Průhonic 

 

  

   TISK:        Z – 11865 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/35 

Usnesení bylo přijato. 

 



28 

 

 

   37 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc.č. 628/36 o výměře 2 m2, k.ú. Košíře 

 

  

   TISK:        Z – 11879 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/36 

Usnesení bylo přijato. 

 

   38 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc.č. 367/28 o výměře 66 m2 v k.ú. Bořkovice a na 

změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hlavního města Prahy Integrované centrum 

sociálních služeb Odlochovice 

 

  

   TISK:        Z – 11709 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/37 

Usnesení bylo přijato. 

 

   39 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemků parc. č. 27 a parc. č. 232/70, oba v k.ú. Černý Most 

 

  

   TISK:        Z – 11861 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI: 0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/38 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

 



29 

 

 

   40 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemků parc. č. 3584/3 o výměře 17 m2 parc. č. 3584/8 o 

výměře 57 m2 a parc. č. 3584/14 o výměře 18 m2 v k.ú. Břevnov 

 

  

   TISK:        Z – 11933 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  34        PROTI: 2         ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/39 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 41 - 52 

Pro: 40 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

 

   41 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc. č. 881, parc.č. 889/3 a parc.č. 889/5 vše v k.ú. 

Karlín, obec Praha, z vlastnictví společnosti České dráhy, a.s. do vlastnictví hlavního města 

Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 11882 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/40 

Materiály pod poř. č. 41 – 52 uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



30 

 

 

   42 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 2415/39 v k. ú. Holešovice, obec Praha, z 

vlastnictví společnosti České dráhy, a.s. do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 11854 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI: 0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/41 

Usnesení bylo přijato. 

 

   43 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí spoluvlastnického podílu o velikosti id. 1/3 pozemku parc. č. 612 – 

zastavěná plocha a nádvoří, jehož součástí je stavba č. p. 595 – jiná stavba, v k. ú. Staré 

Město 

 

  

   TISK:        Z – 11584 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/42 

Usnesení bylo přijato. 

 

   44 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí spoluvlastnického podílu pozemku parc.č. 931/3 v k.ú. Písnice z 

vlastnictví fyzické osoby do vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 11940 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI: 0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/43 

Usnesení bylo přijato. 
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   45 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parcelní číslo 2445/10 v k.ú. Hostivař 

 

  

   TISK:        Z – 11921 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/44 

Usnesení bylo přijato. 

 

   46 

 

radní Zábranský 

 

k revokaci usnesení Zastupitelstva hl.m. města Prahy č.35/60 ze dne 24.3.2022 k návrhu na 

úplatné nabytí pozemků st.parc.č. 54, st.parc.č.55 , st.parc.č. 67,parc.č. 8/14 vše v k.ú. 

Svémyslice z vlastnictví České republiky, příslušnost hospodařit s majetkem státu : Úřad pro 

zastupování státu ve věcech majetkových,IČO:69797111,se sídlem Rašínovo nábřeží 390/42, 

Praha 2 do vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 11853 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   39       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/45 

Usnesení bylo přijato. 
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   47 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků v k. ú. Jinonice, obec Praha, a v k. ú. Stodůlky, obec 

Praha, z vlastnictví společnosti Výstaviště Praha, a.s. do vlastnictví hl. m. Prahy, a na 

bezúplatné nabytí komunikací, chodníků vč. obrubníků, 31 ks parkovacích stání, městské 

zeleně vč. 29 ks stromů, 9 ks uličních vpustí, 7 ks svislého dopravního značení, 11 ks sloupů 

veřejného osvětlení, 1 ks přeloženého sloupu veřejného osvětlení, kabelového vedení a 

přeloženého kabelového vedení vše v k. ú. Jinonice, obec Praha, z vlastnictví společnosti 

Skanska Residential a.s. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 11724 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   38       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/46 

Usnesení bylo přijato. 

 

   48 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků parcelní číslo 499/1, 499/2 a 499/5 v k.ú. Štěrboholy 

 

  

   TISK:        Z – 11693 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/47 

Usnesení bylo přijato. 
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   49 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků, resp. spoluvlastnických podílů na pozemcích v k. ú. 

Braník, Bubeneč, Hlubočepy, Hostivař, Krč, Libeň, Liboc, Michle, Modřany, Podolí, 

Smíchov, Strašnice, Veleslavín a Vršovice z vlastnictví České republiky s právem hospodaření 

s majetkem státu pro Sady, lesy a zahradnictví Praha, státní podnik v likvidaci do vlastnictví 

hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 11934 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/48 

Usnesení bylo přijato. 

 

   50 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemku parcelní číslo 3650/2 v k.ú. Břevnov 

 

  

   TISK:        Z – 11938 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   39       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/49 

Usnesení bylo přijato. 

 

   51 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 25 ks sloupů veřejného osvětlení, kabelového vedení a 

zapínacího místa vše v k. ú. Točná, obec Praha, z vlastnictví společnosti DSK Praha, domy 

stavěné na klíč, s.r.o. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 11884 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/50 

Usnesení bylo přijato. 
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   52 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí části účelové komunikace Konvalinková o šířce 3.5 m a délce 

34 m vč. vsakovacího žebra a drenážních šachet z vlastnictví fyzických osob do vlastnictví  

hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 11902 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/51 

Usnesení bylo přijato. 

 

Řízení schůze převzal náměstek primátora Hlaváček. 

    53 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na stanovení výše měsíční odměny za výkon funkce neuvolněným členům 

Zastupitelstva hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11993 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   38       PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/52 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    54 

 

předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP Bílek 

 

 

k návrhu personálních změn ve výborech ZHMP 

 

  

   TISK:        Z - 12015 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 10/53 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

Členům ZHMP byly rozdány tyto informace: 
 

1  Z-12003 k zahraničním pracovním cestám členů 

Zastupitelstva hlavního města Prahy 

  

primátor  

hl.m. Prahy  

2  Z-11988 o prováděných činnostech v nejbližším období na 

komunikacích v hl. m. Praze s významným dopadem 

na dopravu  

I. náměstek 

primátora   

Hřib 

 

 

3  Z-11973 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy 

v roce 2023 o neinvestiční transfery ze státního 

rozpočtu z MŠMT a k úpravě rozpočtu běžných 

výdajů v kap. 0416 v roce 2023 u škol a školských 

zařízení, zřizovaných hlavním městem Prahou a u 

škol a školských zařízení, zřizovaných městskými 

částmi hlavního města Prahy 

 

radní Klecanda 

4  Z-11885 ke Zprávě o plnění rozpočtu hlavního města Prahy 

za 1. - 3. čtvrtletí 2023 

 

radní Kovářík 

5  Z-11975 k úpravě závazných ukazatelů rozpočtu v roce 2023 

v kap. 0416 v souvislosti s poskytnutím účelových 

neinvestičních transferů ze státního rozpočtu 

z MŠMT 

 

radní Kovářík 
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6  Z-11991 Informace za období od 14. prosince 2023 do 24. 

ledna 2024 o provádění hloubkových auditů 

v návaznosti na usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy 

ke kauze Dozimetr a usnesení Zastupitelstva hl. m. 

Prahy č. 1/30 z 24. listopadu 2022 a informace 

k trestnímu oznámení „Lysolaje“ 

 

radní Zábranský 

7  Z-11969 Informace o činnosti Výboru pro dopravu ZHMP v 

roce 2023 

předseda Výboru 

pro dopravu 

ZHMP 

 

8  Z-11998 Informace o činnosti Výboru pro energetiku ZHMP 

za rok 2023 

předseda Výboru 

pro energetiku 

ZHMP 

 

9  Z-12012 Zpráva o činnosti Výboru pro technickou 

infrastrukturu za rok 2023 

 

předseda Výboru 

pro technickou 

infrastrukturu a 

vybavenost 

 

10  Z-12007 Zpráva o činnosti Výboru finančního Zastupitelstva 

hl. m. Prahy za rok 2023 

 

předseda Výboru 

finančního ZHMP 

 

 

Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 

 

Vyjádření nesouhlasu s usnesením hl. m. Prahy č. 58 ze dne 15. 1. 2024 – Spádovost pro 

ZŠ a MŠ Elektra a ZŠ Špitálská  

(Bytové družstvo OULU Hloubětín) 

 

 

Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto 

zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 
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Přijatá usnesení ZHMP č. 10/1 až č. 10/53 jsou součástí tohoto zápisu. 

 

 

Primátor hl. m. Prahy poděkoval všem přítomným za účast a zakončil jednání v 2,26       

hodin. 

 

 

 

 

 

 

 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 

primátor hl. m. Prahy 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

                      

 

 

 

Mgr. Martin Hrubčík, MBA  

 

 

 

 

 

                                                                                               Magdalena Valdmanová 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Jana Soběslavská 

Datum pořízení zápisu: 30. 1. 2024 
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